Homework Translation for Addition and Subtraction word problems.  
	例：大海里有九只小鱼。鲨鱼吃掉了三只，还剩下几只小鱼？ 

There are nine fish in the ocean, the shark ate three. How many fish are left?

还剩下________只小鱼


	1. 树上有八只小鸟。有四只飞走了，还剩下多少只小鸟在树上？

There were eight birds in the tree, and four flew away.  How many birds are left?

还剩下_______只小鸟在树上

	2. 弟弟有三个小蛋糕， 妹妹有六个小蛋糕。弟弟和妹妹一共有几个小蛋糕？

Younger brother has three cup cakes, and younger sister has six cup cakes.  How many do they have altogether?

一共有________个小蛋糕


	3．哥哥有七本书，拿给姐姐三本书。哥哥还剩下几本书？

Elder brother had seven books, and he gave elder sister three books.  How many books did elder brother have left?

哥哥还剩下_______本书

	 Challenge Questions

1. 有十八个女生和五个男生。一共有几个男生和女生？

There are eighteen girls and five boys.  How many boys and girls are there altogether?

一共有_______个男生和女生


	5．小黑猫有十一个毛球，小黄猫 有九个 毛球。小黑猫和小黄猫一共有几个毛球？
Black cat has eleven balls of yarn, and the yellow cat has nine.  How many balls of yarn do they have altogether?

一共有________个毛球


